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‘BSD-beurs geeft plus bij 
het zoeken naar werk’

Als er geen gekke dingen gebeuren, worden op 28 september voor de twaalfde keer 

de BSD-studiebeurzen uitgereikt. Iris Zweekhorst en Saskia van Zon zijn beiden 

werkzaam als nutritionist bij Coppens Diervoeding. Zij kregen destijds tijdens hun 

opleiding de studiebeurs toegekend. “Ik zou studenten diervoeding altijd aanraden 

deze beurs aan te vragen.” 

Iris Zweekhorst (28) vroeg in 2014 met 
succes de BSD-studiebeurs aan. In 2016 
behaalde ze haar Master of Science, 
Animal Sciences aan Wageningen 
University, met als specialisatie adaptatie-
fysiologie en diervoeding. Saskia van Zon 
(26) bewandelde met succes dezelfde 
route. Zij vroeg de beurs aan in 2017 en 
behaalde haar master eind 2019. 

Hoe zijn jullie destijds in aanraking 
gekomen met stichting BSD?
Saskia: “Ik werd via de vertegenwoordi-
gers van de verschillende leerstoelgroe-
pen op de beurs gewezen, daarna heb ik 
besloten ervoor te gaan. Het is fijn om 
een financiële ondersteuning te ontvan-
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gen tijdens de opleiding.” 
Iris: “Voor mij geldt hetzelfde.” 

Een bepaald bedrag van De BSD-
beurs is voor curriculaire activiteiten. 
Hebben jullie daarvan gebruik-
gemaakt?
Iris: “Ik heb daar in mijn studietijd geen 
gebruik van gemaakt. De mogelijkheid 
was er wel, maar in die tijd was daar 
minder aandacht voor dan tegenwoor-
dig.”
Saskia: “Ik heb er wel gebruik van 
gemaakt. Ik heb dat bedrag aangewend 
om een deel van mijn afstudeerstage te 
kunnen betalen. In heb in Alberta, 
Canada, zeven maanden onderzoek 

gedaan naar precisievoeding bij vlees-
kuikenouderdieren. Dat was een mooie 
ervaring. Het was prettig dat ik met het 
curriculaire deel een stuk van mijn 
afstudeerstage kon bekostigen, maar stel 
ik had de beurs niet gekregen, dan was ik 
zeer waarschijnlijk ook voor een 
afstudeer stage in Canada gegaan.” 

Hoe was het contact met stichting 
BSD?
Saskia: “Ik heb de samenwerking als 
prettig ervaren. De communicatie is 
duidelijk en de stichting staat open voor 
vragen en suggesties.” 
Iris: “Na afstuderen volgde er een 
evaluatie. Daarin heeft mijn lichting toen 
aangegeven dat we wel wat extra hulp bij 
het netwerken konden gebruiken. Het 
netwerken is voor veel studenten toch 
iets waarin je ervaring moet opdoen. De 
stichting heeft dat toen opgepakt door 
BSD-studenten sindsdien uit te nodigen 
voor bijvoorbeeld het jongerencongres en 
het Nevedi-congres.”

Zouden jullie (toekomstige) stu-
denten aanraden een BSD-beurs aan 
te vragen?
Iris: “Jazeker, een BSD-beurs geeft een 
plus bij het werk zoeken. Dat komt door 

Coppens en stichting BSD
“Als Coppens staan wij positief tegenover de BSD-beurs waarmee studenten worden 
gestimuleerd en geënthousiasmeerd om een opleiding te volgen voor de diervoeder-
branche”, zegt algemeen directeur Hendrik de Vor van Coppens Diervoeding. “We 
hebben niet buitensporig veel contact met de stichting, wel is er jaarlijks contact over 
de uitreiking van de beurs.” 
Voor zover hij zich kan herinneren heeft De Vor binnen zijn bedrijf nog geen studen-
ten met een BSD-beurs in zijn bedrijf gehad. “Zowel Saskia als Iris zijn niet als stagiair 
of student bij ons geweest. Uiteraard zijn we wel bijzonder tevreden over deze twee 
collega’s. Het zegt daarbij natuurlijk wel iets dat zij destijds deze beurs hebben ont-
vangen.”   
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Dat bedrijf was meer internationaal 
gericht. In 2018 ben ik aan de slag 
gegaan bij Coppens als nutritionist voor 
varkens en kippen.”

Wat zijn jullie toekomstplannen/
am bities?
Iris: “Ik zit hier prima op mijn plek. Binnen 
mijn functie ben ik op het gebied van 
nutritie verantwoordelijk voor traag 
groeiende vleeskuikens. Daarnaast houd 
ik mij voor ons internationale dochterbe-
drijf Ponco bezig met de consultancy en 
ontwikkeling van aanvullende diervoe-
ders. Ook ben ik verantwoordelijk voor 
het Poultry Research Centre van 
Coppens, waar we ideeën uit het veld 
direct kunnen uittesten. Daarnaast houd 
ik me binnen het bedrijf bezig met 
duurzaamheidsaspecten van diervoeders. 
Zoals bekend hebben we in de diervoe-
dersector te maken met maatschappe-
lijke vraagstukken, ik vind het mooi om 
daarmee bezig te zijn. Mijn veelzijdige 
takenpakket maakt dat iedere dag anders 
is. Voor wat betreft de toekomst denk ik 
verder dat we op internationaal vlak nog 
van elkaar kunnen leren. Wat mij betreft 
past de veehouderij in een duurzame 
toekomst.”
Saskia: “Wij begeven ons in een dynami-
sche sector. Dat merk ik elke dag 
opnieuw. In mijn functie houd ik mij op 
nutritioneel vlak onder andere bezig met 
de zeugenvoeders van Coppens, maar 
ook met de biggenmelk van ons 
dochterbedrijf Swinco. Aspecten als 
dierwelzijn en duurzaamheid zijn uiteraard 

de selectieprocedure. De beurs wordt 
toegekend op basis van bepaalde 
selectiecriteria. Werkgevers weten 
daardoor dat zij duidelijk gemotiveerd zijn 
om in deze sector te werken. Nu moet ik 
vanuit mijn functie bij Coppens Diervoe-
ding wel zeggen dat het aannemen van 
stagiairs en nieuwe medewerkers 
uiteraard niet alleen afhangt van de 
BSD-beurs, er moet ook een klik met die 
persoon zijn. Maar ik denk zeker dat het 
hebben van de BSD-beurs meerwaarde 
geeft.”
Saskia: “Het aanvragen van de beurs is 
wat mij betreft een win-win situatie. Het 
moeten schrijven van een motivatiebrief is 
een goede oefening en dwingt je als het 
ware dat je op jezelf moet reflecteren. 
Weer even nadenken over wie je bent en 
wat je wil, dat is altijd goed. Ook als de je 
beurs uiteindelijk niet krijgt toegewezen.” 

Op dit moment zijn jullie werkzaam 
bij Coppens Diervoeding, hoe zijn 
jullie daar terechtgekomen?
Saskia: “Vrij kort na mijn afstuderen was 
er een vacature. Daarop heb ik gesollici-
teerd. Zodoende ben ik sinds januari vorig 
jaar werkzaam als nutritionist en product-
manager.”
Iris: “Na mijn afstuderen heb ik eerst twee 
jaar bij een andere werkgever gezeten. 

ook in mijn functie zwaarwegend. Het 
mooie vind ik verder de connectie met het 
bedrijfsleven. Het ene moment sta ik in de 
proefstal, het andere moment ben ik 
ergens in Nederland of België bij een boer 
op bezoek. Het is erg afwisselend en ik 
zit in mijn huidige functie goed op mijn 
plek.” 

Studiebeurzen 
De Stichting Bevordering Studie Diervoeding (BSD) is een initiatief van de diervoeder-
sector en heeft als doel studenten te motiveren om te kiezen voor studiemodules 
diervoeding. De stichting wil hiermee tevens bevorderen dat Nederland zijn inter-
nationaal toonaangevende rol op het gebied van grondsto�enexpertise, voeder-
waardering en diervoedingsonderzoek blijft spelen. 
Stichting BSD selecteert elk jaar studenten voor een studiebeurs. Dit jaar zal de stich-
ting studiebeurzen ter waarde van maximaal 2000 euro aan WUR-studenten beschik-
baar stellen. 
De beurs voor hbo-studenten bestaat uit een bedrag van maximaal 1000 euro. Dit is 
voor studenten die hun toekomst zien in de diervoedersector en/of willen doorstro-
men naar Wageningen Universiteit om daar de master Animal Science te volgen.
Dit studiejaar konden studenten zich tot begin september aanmelden voor een 
studiebeurs. De beurzen worden uitgereikt op dinsdag 28 september tijdens het 
jongerencongres in Etten-Leur.

Iris Zweekhorst maakte in 2014 gebruik van 

de BSD-beurs en is anno 2021 werkzaam als 

nutritionist bij Coppens Diervoeding.

Saskia van Zon kreeg in 2017 de BSD-studie-

beurs en rondde haar master eind 2019 af. Zij 

is actief als nutrionist en productmanager bij 

Coppens.  
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